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I n f o r m a s j o n  f r a  o  p p e g å r d  V e l  o g  g  r e n d e h u s e t 

Det foreslås å flytte skateappa-
ratene til Flåtestad skole, da det 
hevdes at skateparken er lite i 
bruk. I stedet ønsker Oppe-
gård idrettslag å etablere 
utendørs «innebandy-bane» og 
basketanlegg til helårsbruk i 
parken. Vi ønsker brukernes 
synspunkter.
Oppegård Vel var i sin tid delaktig i 
å få etablert et skateanlegg i vår del 
av kommunen og Oppegård 
kommune foreslo plassen der 
det ligger nå.  

Traffikktelling og hastighetsmåling 

Det ble den gang argumentert for at 
anlegget skulle bidra til å integrere 
uorganisert ungdom med den 
organiserte.  Nå er det foreslått å flytte 
skateapparatene til Flåtestad skole og 
samle skatemiljøet der.  Vi ønsker 
tilbakemelding fra brukere og andre 
om dere mener at flytting er en 
god idé.  Oppegård Vel ønsker at 
Østre Greverud idrettspark skal 
utvikles slik brukerne ønsker. Om 
flytting ønskes, vil ikke Oppegård 
Vel gå i mot dette. Kom gjerne med 
dine synspunkter til 
post@oppegardvel.no.  

Fibernett
Vikenfiber har som kjent 
vedtatt utbygging av fibernett i 
Oppegård Vels område. For-
ventet oppstart på graving er 
våren 2016 med oppkobling i 
mai/juni 2016.  Medlemmer av 
Oppegård Vel vil få en rabattert 
tilkoblingsavgift på kr 1500,-.  Pass på at 
du har betalt kontingenten for 
Oppegård Vel i 2015, eller meld deg inn for 
å nyte godt av redusert tilkoblingsavgift.  Vi 
er glade for at vi nå får en robust 
og moderne infrastruktur som gir 
mulighet for en rekke nye tjenester 
for TV og internett. Har du 
spørsmål kontakt Vikenfiber 
kundeservice på telefon 02414.

Styre/
prosjektedeltakere 
Oppegård Vel ønsker kontakt med 
engasjerte personer som ønsker å jobbe for 
saker i sitt nærmiljø.  Det kan være 
medlemmer til styret eller deltakere i en av 
våre prosjektgrupper.  Ta kontakt for 
nærmere informasjon på 
post@oppegardvel.no .

Oppegård kommune arbeider 
kontinuerlig med planlegging av 
trafikksikkerhetstiltak. Som en del av 
planlegging av dette arbeidet er det 
anskaffet en ny fartsmåler.  Den har 
allerede vært i bruk nederst i 
Sætreskogveien.  Oppegård Vel 
gjennomførte i 2014 en 
trafikktelling og 
hastighetsmåling, blant annet i 
Velletsvei.  

Vi har dataene tilgjengelig fra den 
gang og det kan være interessant å 
gjennomføre nye målinger.  Vi vil så 
snart som mulig kontakte 
kommunen for å få de til å 
utføre målinger også andre steder. 
Dette for å måle kjøretøyers 
hastighet, antall og døgnprofil.
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Grendehuset Vellet
Det siste året har vært krevende for styret i Grendehuset 
Vellet.  Feil med bookingsystemet, for dårlig organisering 
av dri� en og et stadig mer synlig e� erslep på vedlikehold 
av huset har gjort situasjonen kritisk for husets dri� .  

For å få kontroll på dri� en er det tilsa�  ny daglig leder. 
For å få mulighet til å gjennomføre nødvendige vedlike-
holdstiltak har Oppegård vel som største andelseier i 
Grendehuset ta�  et initiativ til å forenkle styringsmodel-
len.  Antallet andelseiere er nå redusert fra 10 til 2 hvorav 
Oppegård vel nå har 99% av andelene.

Oppegård Vel har nedsa�  en prosjektgruppe bestående av 
fagfolk innen bygg, elektro, VVS, storkjøkken, scenerigg 
og prosjektledelse som skal vurdere hvilke tiltak som er 
nødvendige for å ruste opp huset til den standard dagens 
leietakere forventer.  Gruppen skal ha sin rapport klar 
innen 10. januar 2017.

Grendehusets framtid:  
Opprusting av Grendehuset vil kreve betydelig midler, 
sannsynligvis mellom en og to millioner kroner.  Dagens 
utleieinntekter kan ikke dekke dri� , nødvendige oppgra-
deringer og framtidig vedlikehold. Finansiering av op-
pgradering av huset blir derfor nøkkelen til om huset kan 
bestå.  Vi ser for oss at fi nansiering av oppgradering av 
huset må bli et spleiselag mellom Oppegård Vel, Oppegård 
kommune og eventuelle sponsorer.  Om ikke en oppgrade-
ring av huset kan fi nansieres vil Grendehuset kunne bli 
nedlagt.

Slå ring om Grendehuset:
Sist gang Grendehuset ble betydelig oppgradert var 
i 1999.  Oppegård kommune bidro den gang med kr 
1.000.000,-.  Den gang slo nærmiljøet ring om huset og 

en klarte å fi nansiere nødvendig oppgradering.  Vi ser 
at mange av våre tidligere faste leietakere trekker til 
kommunale lokaler som barnehager, skoler og Toppenhaug 
når de trenger lokaler til sin aktivitet.  Det er klart at andre 
muligheter for rimelig/gratis lån av lokaler er med på å 
undergrave Grendehusets dri� .

«Grendehuset skal være et lavterskeltilbud til forening-
slivet i Oppegård som trenger en kulturscene og møterom.  
Det skal også være et tilbud til private og foreninger som 
trenger lokaler til møter, fest og selskaper.  Vi ser også 
muligheter for å tilby lokaler til næringslivet på dagtid om 
huset kan tilby de fasiliteter som kreves».

Konklusjon: 
Vi vil arbeide for å holde utleieprisene på et rimelig nivå på 
kveldstid fra mandag til torsdag, men det sier seg selv at 
vi ikke kan konkurrere med sterkt subsidierte kommunale 
lokaler.

Vi oppfordrer lokale foreninger, private og næringsliv til 
å stø� e opp om Grendehuset før det er for sent. Det er 
mulighet til å gi direkte bidrag til oppgradering av huset 
via «GRENDEHUSETS VENNER» på konto 7877.06.70887 
eller til VIPPS nummer 64849. Vi vil gjerne komme i kon-
takt med private og næringsliv som kan tenke seg å stø� e 
Grendehusets framtid enten økonomisk, til konkrete tiltak 
som f.eks ny oppvaskmaskin eller deltakelse i dugnader og 
prosjektgrupper. 

Oppegård Vel jobber for å sikre husets dri�  og vil i disse 
dager blant annet installere et ny�  varmeanlegg for huset.  
Vi oppfordrer alle som mener vi trenger en lokal kultur-
scene og et lokalt møte og selskapslokale om å bidra ved 
å «Slå ring om Grendehuset».  Vi åpner ballet med ju-
legrantenning 27. november, hobbymesse 10. desember og 
planlegger et større arrangement på nyåret.  Følg med!



Spørreundersøkelse: 
Hvor viktig er Grendehuset 
for deg?
Oppegård Vel ønsker å undersøke hvor viktig Grendehuset 
faktisk er for lokalbefolkningen og andre. De� e oppdraget 
har vi overla�  til Faktum Markedsanalyse AS. De har lagt 
ut et spørreskjema på sin hjemmeside som du kan beny� e. 
Vi gjør for ordens skyld oppmerksom på at du er anonym i 
denne undersøkelsen. Svarene du avgir vil aldri kunne kny-
� es hverken til navn eller e-postadresse. Faktum Marked-
sanalyse har konsesjon fra Datatilsynet til å gjennomføre 
spørreundersøkelser. Vi håper du vil besvare spørsmålene. 
Det er viktig i vår videre vurdering av Grendehusets 
framtid. 

Link til spørreskjema om Grendehuset:  
h� p://faktumanalyse.no/oppegard_vel

Ragnar og Jan-Erik i aksjon ved innsamling av vannprøver 
fra Taraldrudfyllingen Foto: ØB v/Vivi Rian

Tilstanden i nedbørsfeltet 
til Gjersjøen
På årets årsmøte i Oppegård Vel ble det bevilget midler 
til å fortse� e undersøkelsen av deler av nedbørsfeltet til 
Gjersjøen. Prosjektgruppen, bestående av Svein Johnsen, 
Geir Bagge-Skarheim, Jan Erik Hokholt og Ragnar Dahl, har 
fortsa�  arbeidet.

Tidligere undersøkelser har bli�  gjennomført i samarbeid 
med Øivind Løvstad Limno Consult. Siden de� e ikke lot 
seg gjøre i år, valgte vellets arbeidsgruppe å henvende 
seg direkte laboratoriet som kan gjennomføre analyse 
av prøvene - ALS Laboratory Group Norway AS. Her fi kk 
vi bistand med forberedelsene og egnede beholdere til 
de enkelte prøvene. Jan Erik Hokholt og Ragnar Dahl har 
etablert god kontakt med journalist Vivi Rian i Østlandets 
Blad, som har det redaksjonelle ansvaret for Oppegård. Da 
det ble bestemt dato for prøvetakingen, ble hun invitert 
med. Prøvetakingen ble foreta�  ved deponiet ned mot 
Kloppatjernet, ved Assurbekken ved inngang til Tussetjern, 
utløpet av avrenningen fra jorddeponiet ved Nøstvedt 

samt Dalsbekken. De� e resulterte i en helsides reportasje 
i ØB. Arbeidsgruppen vil kontakte Oppegård kommune 
og PURA når resultatene fra prøvene foreligger ultimo 
november. Østlandets Blad vil også bli holdt orientert.

Jan Erik Hokholt og Ragnar Dahl deltok den 27. april på et 
vassdragsseminar i regi av Oslo og Bærum Elveforum og 
den 7. oktober ved et dagsseminar i Ski i regi av Pura, om 
vassdrag og kyst som ressurs. På det sistnevnte semina-
ret ble bl.a. Oppegård Vels engasjement trukket positivt 
frem som en organisasjon som “er over gjennomsni� et 
oppta�  av lokalvassdrag”.

Når gjennomgangen av årets prøvetaking er avslu� et, vil 
arbeidsgruppen diskutere med velstyret i hvilket om-
fang det videre engasjementet på de� e feltet bør drives 
fremover. Kanskje er de� e noe som overstiger Oppegård 
Vels økonomiske og menneskelige ressurser? En mulig vei 
videre kan være å søke samarbeid med andre organisas-
joner som har samme interessefelt? Arbeidsgruppen vil 
sondere mulighetene for de� e.  

Det mangler imidlertid ikke utfordringer når det gjelder 
forvaltning av lokalvassdraget vårt. Oppegård Kommune, 
som har konsesjon for drikkevannsu� ak i Gjersjøen, må 
fremover ligge i forkant med forebyggende tiltak mot 
forurensing av nedfallsstrømmer mot Gjersjøen. Vi vet 
at store utbygginger i Follo kan medføre høy forurensing. 
Vi tenker på avrenninger fra Follobanen, utbygging av Ski 
Sentrum, Myrvoll og Greverudprosjektet. I tillegg vil det 
komme stor anleggsvirksomhet vedr. Politiets Beredss-
kapssenter på Taraldrud. Det må også føres kontroll av 
avrenning fra allerede store forurensede deponier ved 
Paddetjern, Taraldrud, Nøstvedt, Kloppa og ikke aller minst 
deponiet ved gjenfylling av Assurdalen. Sistnevnte er et 
enormt deponi. En fremtidig motorcrossbane vil kunne 
føre til store utslipp.

Vikenfi ber og Altibox

Fibernet og TV-tilbud fra Altibox er nå installert i mange 
hjem i Oppegård Vels område.  Vi kan glede oss over at vi 
nå har få�  det beste ne�  og TV innhold tilgjengelig i vår 
del av kommunen.  



Vanntårntomta / 
Sætreskogparken
I løpet av sommeren har vellets arbeidsgruppe arbeidet 
med å utforme søknader om fi nansiering for virkeliggjørin-
gen av det som allerede i 1918 ble kalt “Sætreskogparken”. 
Arbeidsgruppen gikk inn for å sende søknader til: Spare-
banksti� elsen DNB, Gjensidige sti� elsen og til Oppegård 
kommune. Søknadsfristene var i begynnelsen av 
september. 

De� e har vært en ganske arbeidskrevende prosess, i og 
med vi må� e anslå kostnadene for de enkelte deltiltakene 
i prosjektet. Som en viktig del av denne prosessen ble 
naboene invitert til orientering i slu� en av august. 

Hovedpunktene i det vi ønsker å realisere er følgende:
• En hovedsti gjennom området (som er farbar for rulle

stoler og barnevogner), samt mindre stier ut fra denne  
• I søndre enden av området bygges det en steinsa�  sti 

som utløsning til Kringsjåveien.
• En viktig brukergruppe vil være barnehager på tur. 

Derfor er det ønskelig å bygge et lite amfi  med grill
plass i stein foran. 

• I nærheten av amfi et er tenkt et overbygget le/skjul 
med benker.

• På egnede steder i området bør det være si� ebenker/
bord.

• Det gamle vanntårn ønskes beny� et som en utsikt
spla� form. Adkomsten bør være en spiraltrapp inntil 
vanntårnet. 

Den samlede søknadssummen er på kr 965 000.  
Det har vært te�  kontakt med kommunale myndigheter så 
langt i prosjektet. De� e har vært særlig viktig med tanke 
på forvaltningen av vegetasjonen på området. Kommun-
ens landskapsarkitekt har gi�  føringer for hva som bør 
bevares og hva som med fordel kan felles.

I søknadene om fi nansiering har vi lagt opp til følgende 
fremdri�  for prosjektet. 
     
November 2016 – Arbeidsdokumentasjon/prisgrunnlag
Februar 2017 – Innhente utførelsespriser
Mai 2017 – Behandling av byggesaken
Desember 2017 – Byggetrinn 1 ferdig (adkomst, stier, amfi , 
bålplass, si� eplass og lekeplass)
Mars 2018 – Byggetrinn 2 ferdig (klatrevegg og utsikt-
spla� form på vanntårnet)

Arrangementer før jul

27. november: Julegrantenning
Tradisjonen tro blir det julegrantenning på Grendehuset 1. 
søndag i advent Vi vil, i år som i � or ha åpent lykteverksted 
i regi av lysnisseprosjektet.

Fra 12- 14 inviteres alle barn med foreldre til å lage sin egen 
lysnisse. Man tar med seg et syltetøyglass eller fl ere som 
man pynter på Grendehuset. Vi stiller med forskjellig pynt 
man kan bruke. Lyktene skal se� es ved innkjørselen til 
huset si�  og tennes kl. 18 hver dag i desember, for å lyse 
opp i nabolaget og skape en magisk førjulstid.

Kl. 16 åpner vi dørene for kafe, tombola og ka� a i sekken. 
Kom og ta en kopp gløgg og snakk med naboen. I � or had-
de vi 450 mennesker innom, klarer vi det samme i år?

Kl. 17.00 tenner vi lysene på treet og synger julen inn. Og 
e� er det kommer kanskje nissen på besøk?

Vi ønsker alle velkommen til hyggelig førjulshygge!

10.-11. desember: Hobbymesse 
Grendehuset åpner dørene for alle hobbyentusiaster, det 
være seg, strikking, mat, sying eller andre spennende ting.
Vi har fortsa�  noen stander ledige, og vi håper på et 
mangfold av forskjellige utstillere og selgere.

Det eneste kravet er at det skal være lokalt og hjemmela-
get, slik at Oppegårdinger kan kjøpe lokalproduserte juleg-
aver. Og man fi nner kanskje en julegave til seg selv også?
Messen er åpen fra 10.00- 16.00 lørdag og søndag, og 
Grendehuset stiller med åpen kafe.

Hvis du vil være utstiller ta kontakt med styreleder på 
susannfau@gmail.com.

Vi håper så mange som mulig beny� er sjansen til å få kjøpt 
inn julegaver og ha en hyggelig handel.

Snarveiene i Oppegård syd
Oppegård kommune opplyser at det skal gjennomføres 
enkle tiltak på noen av snarveiene, som enkel planering, 
� erning av uønsket vegetasjon og grusing av stien i opp 
til 2 m bredde. Formålet er å gjøre det enklere og bedre å 
beny� e snarveien for gående og syklister. E� er oppgrade-
ringen vil snarveiene bli skiltet.  Oppegård Vel har arbeidet 
for denne saken i mange år og er meget glade for at det 
nå skal gjøres noe med snarveiene.  Vi kommer tilbake til 
saken så snart vi har fl ere detaljer.



Grendehuset i Oppegård Syd

Grendehuset ligger i Sætreskogveien 13, i rolige omgivelser. Vi ligger sentralt i Oppegård Syd, med gode 
parkeringsmuligheter og 2 minu� er til togstasjon.

Våre lokaler kan leies ut til privatpersoner, bedri� er og foreninger til ulike arrangementer og kurs.

Dersom man ønsker en visning av lokalene kan daglig leder kontaktes på mail: 
grendehuset@oppegardvel.no eller telefon  95 75 05 40.

Grendehuset tilbyr to saler til prisene nedenfor:
Hverdager kveld  Hverdager dagtid Fredager – Lørdager Søndager (og helligdager)
Lille sal kr 640,- kr 700,-  kr 1.450,-  Kr 1.150,-
Store sal kr 700,- kr 750,-  kr 1.600,-  kr 1.200,-
Hele huset kr 1.100 kr 1.200,-  kr 3.800,-  kr 4.200,-

Bryllupspakke (fra fredag kl. 17.00 til søndag kl. 12.00) kr 5.500 hele huset

Barnebursdag i Lille sal (mandag til torsdag) kr 640,-

Leietagere må vaske opp og rydde e� er bruk, mens gulvvask inngår i prisen.

Priser pr. 01.01.2016
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